

ACHIM ANSCHIEDT



Directeur du design de Bugatti depuis 2004, Achim est en charge de la suite à donner à la Veyron, la voiture de série la plus puissante et la plus rapide du monde. De quoi régner sur les cœurs des aficionados du monde entier. Mais ce privilège s'éclaire d'une étrange façon quand on sait qu'à la ville, cet ancien champion du motocross roule dans une ...911 très spéciale, dépouillée de tout superflu (820 kilos !). Une passion remuante qui animera son jugement à Chantilly Arts & Elegance Richard Mille, principalement l'année où la marque fête de belle manière ses 110 ans.

Bugatti's Director of Design since 2004, Achim Anscheidt is the son of a triple Motorcycle World Champion, and was himself a former trials riding champion during his teenage years. In this position, he has strengthened Bugatti's brand DNA and is working on the new Bugatti that is to follow the Veyron. His private ride is a bare, minimal, personalized 1981 Porsche Carrera SC with 290 bhp for a weight of 820 kg only. This shows the passion Achim will bring to Chantilly Arts & Elegance Richard Mille, mainly for the year of the celebration of the make's 110th anniversary.